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1938-1961 Garage en rijwielzaak 
Hent, Tien en Seef Peeters Weem. 

 

1995-2024 ‘Vivendi Beauty’ 

Petra Reintjes 

 

 

 

KERKSTRAAT 3 
 

Van garage en fietsenzaak, wooninrichting, 

schoonheidssalon naar kinderdagverblijf 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Schoonheidssalon ‘Vivendi Beauty’ sluit 

na dertig jaar haar deuren. In december 

2024 is het pand verkocht aan 

Kinderdagverblijf “Koetje Boe”. 
 

Marloes Verweijen, eigenaar van 

Kinderdagverblijf ‘Koetje Boe’, is de 

nieuwe eigenaar van het pand.  
 

Haar kinderdagverblijf zit nu nog in een 

gebouw aan het Raadhuisplein, 

Zij streven er naar halverwege juni 

2026 te verhuizing naar de Kerkstraat. 

 

1961-1994 Woninginrichting Zonnenberg  
Jan en Pauline Zonnenberg. 
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HAPSE ACTIVITEITENKALENDER 
 

 

 

AFVALINZAMELING EN OUD PAPIER 

 

 

 

 

  

  JUNI  

Vrijdag 6 Circus Bossle De Loswal 

Zaterdag 7 Circus Bossle De Loswal 

Maandag 9 Circus Bossle De Loswal 

Woensdag 11 Samen Fietsen Seniorenvereniging 

Woensdag 11 Informatiebijeenkomst H. Nicolaaskerk DR en Kerkbestuur 

Vrijdag 13 Knutsel Caboose 

Zaterdag 14 Open Dag Huisartsenpraktijk  Huisartsenpraktijk 

Vrijdag 20 Yolo- Nexxt Caboose 

Zaterdag 28 Tuinfeest De Zelfkant 

Zondag 29 Tuinfeestconcert MV Juliana 

Zondag 29 Tuinfeest  De Zelfkant 

  JULI  

Ma. t/m Vr.  Kindervakantieweek JJR 

  AUGUSTUS  

Vrijdag 22 Muziek in de Maïs  

Zaterdag 23 Muziek in de Maïs  

Vrijdag  06 juni Buurtvereniging ‘De Veldkijkers’ en ‘Klavertje Drie’ 

  04 juli Eerste vrijdag van de maand wordt oud papier opgehaald. 

Zaterdag  07 juni Buurtvereniging ‘De Schutters’ 

  05 juli Papiercontainer staat op het parkeerterrein bij de Hapse Boys 

van 10.00-12.00 uur. 

Woensdag   11 juni Buurtvereniging ‘De Kampakker’ 

  09 juli Papiercontainer staat op de hoek Aalsvoorten/Bogaersstraat van 

18.30-20.00 uur. 

Woensdag  18 juni Buurtvereniging ‘Beatrixlaan’ en ‘De Groes’ 

  02 juli Papiercontainer staat op de Loswal van 16.00-19.00 uur. 

Zaterdag  28 juni Buurtvereniging ‘Rondom de Kiekuut’ 

  26 juli Papiercontainer staat op het parkeerterrein bij de Hapse Boys 

  van 10.00-12.00 uur. 

Zaterdag  07 juni  GFT  

Maandag   16 juni  GFT en PMD   

Maandag  23 juni  GFT en Restafval    

Maandag  30 juni  GFT en PMD   
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E-MAILADRES VAN DE SCHAKEL  
 

info@deschakelhaps.nl 
 

Nummer 12 komt uit op vrijdag 20 juni  

kopij aanleveren t/m vrijdag 13 juni 

 

Nummer 13 komt uit op vrijdag 04 juli   - kopij aanleveren t/m vrijdag 27 juni 

Nummer 14 komt uit op vrijdag 18 juli   - kopij aanleveren t/m vrijdag 11 juli 

Nummer 15 komt uit op vrijdag 15 aug. - kopij aanleveren t/m vrijdag 08 aug. 
 

Aanleveren kopij  

• Vraag bij inleveren van aangeleverde kopij of er kosten aan verbonden zijn.  

• Teksten aanleveren als WORD-document.  

• Bij voorkeur tekst aanleveren in lettertype Verdana grootte 10.  

• Foto’s tevens apart in de mail toevoegen. 

 
Redactieadres: 

Willem Alexanderlaan 5, 5443 BX Haps  06-15461173 of 06-18446702.   

Heb je een kopij aangeleverd maar nog geen bevestigingsmail ontvangen?  

Neem dan telefonisch contact met ons op.  
 

De Schakel niet ontvangen?  06-15461173 of 06-18446702   

Jaarabonnement op de Schakel kost slechts € 20,00.  
 

Informatie en/of adreswijzigingen: info@deschakelhaps.nl 

Verhuist u naar een verzorgingshuis, dan kunnen we de Schakel blijven bezorgen bij 

een van uw naasten; lukt dit niet, dan zoeken we samen naar een oplossing. 

 
In het kader van de AVG (Europese wet Algemene Verordening  
Gegevensbescherming) dienen verenigingen, instellingen én personen die  
FOTO’S van personen mailen naar de redactie van De Schakel voor plaatsing  
in één van de nummers er ZELF voor te zorgen dat zij toestemming hebben  
van de betreffende perso(o)n(en). 

 

De redactie kan niet aansprakelijk worden gesteld voor fouten in publicaties en  
advertenties en daaruit mogelijk voortvloeiende aansprakelijkheid. 
 

Als je De Schakel een warm hart toedraagt, kun je ons  

helpen door een vrijwillige bijdrage te schenken via deze QR-code. 

Of via Rabobank: NL 73 RABO 0119 1924 38   o.v.v. vrijwillige bijdrage 

 

 

 

 

Geniet ervan, 

dit zijn de laatste 

twee feestdagen tot kerst. 
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INITIATIEF HUISVESTING ARBEIDSMIGRANTEN 
 

Beste bewoners van Haps, 
 

Kafra Housing is de initiatiefnemer met betrekking tot het huisvesten van 180 

arbeidsmigranten op terrein van de voormalige nertsenhouderij “In het spiek 7”.  
 

In mei heeft er een eerste informatieavond plaatsgevonden. Helaas is er toen maar 

een kleine groep geïnformeerd. Kafra Housing heeft toegezegd dat er een nieuwe 

informatieavond zou plaatsvinden waarbij iedereen geïnformeerd zou worden.  
 

Helaas heeft deze organisatie laten weten geen reden te zien om Haps en 

omliggende dorp hierover actief te informeren.  
 

Toch lijkt het ons als 

dorpsgenoten wel degelijk van 

belang dat de inwoners van Haps 

de mogelijkheid krijgen beter 

geïnformeerd te worden over het 

project MHP Rijkevoort. Het 

toevoegen van 180 personen 

aan een gemeenschap zoals 

Haps zal merkbaar gevolgen 

opleveren in de kern en 

omliggende wijken. 
 

 

Men kan zich aanmelden voor de klankbordgroep sessie welke plaatsvindt op 

woensdag 11 juni 19.30 uur via: Info@kafrahousing.com 
 

Deze sessie wordt georganiseerd door Kafra en men zal de locatie ontvangen na 

aanmelding hiervoor. 
 

We hopen veel mensen te zien op:  

woensdag 11 juni om 19.30 uur!  

 

  

In het spiek 7 
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GELOOFSGEMEENSCHAP H. NICOLAAS   
 

Zaterdag 7 juni 19.00 uur: Geen Eucharistieviering 
 

Zondag 8 juni 10.00: Pinksteren is er een GILDEMIS. 

Misintenties: Overleden gildebroeders 

Met zang.  
 

Zaterdag 14 juni 19.00 uur: Eucharistieviering in de kerk. 

Misintenties: Overleden parochianen 

Met zang. 
 

Zaterdag 21 juni 19.00 uur: Eucharistieviering in de kerk 

Misintenties: Overleden parochianen 

Met zang. 
 

Secretariaat: Parochie De Goede Herder, tel. 0485-451282. 
 

Misintenties kunnen opgegeven worden bij Dinie van Raaij, Parallelstraat 2.03. 

Telefoon: 312817. U kunt daar een envelop in de brievenbus stoppen of in de 

brievenbus die aan de kerk hangt. De kosten bedragen € 12,50. 
 

Activiteiten in de kerk.  

Buiten de Eucharistievieringen in de kerk kunt u contact opnemen met de voorzitter 

van de locatieraad Ans van Zeeland, tel.: 06 - 11118072.  

Bijvoorbeeld als u een andere activiteit wilt organiseren in de kerk. 
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ZELFBEHEER IN DE OPENBARE RUIMTE 
 

Samen zorgen voor het groen in de buurt 

Wil je zelf zorgen voor een stukje groen in 

jouw buurt? Dat kan!  

Wijk- of dorpsraden of verenigingen in onze 

gemeente kunnen meedenken, meewerken 

en meehelpen aan het onderhouden van 

openbaar groen in hun buurt. 
 

Wat is zelfbeheer? 

Bij zelfbeheer zorg je samen met anderen 

voor een stukje openbaar groen. Dat maakt 

de buurt mooier én groener. Ook zorgt het 

ervoor dat mensen in de buurt zich meer verbonden voelen met elkaar. Je kunt dit 

doen samen met je buren, mensen in jouw wijk of leden van je vereniging. 
 

Wat zou je bijvoorbeeld kunnen doen? 

• Onkruid verwijderen 

• Struiken en hagen snoeien  

• Een grasveld maaien 

• Het stukje groen schoonhouden 
 

Vergoeding 

Voor het onderhoud krijg je een vergoeding. Hoeveel dat is, hangt af van de 

oppervlakte en het werk dat jullie doen. De vergoeding gaat naar de wijk- of 

dorpsraad of vereniging. Zij zijn verantwoordelijk voor de verdeling.  

De vergoeding is voor leuke dingen die ervoor zorgen dat bewoners in de buurt zich 

meer verbonden voelen. 
 

Aanmelden 

Wil je meedoen aan zelfbeheer?  

Neem dan contact met ons op via gemeente@landvancuijk.nl 

Een van onze medewerkers neemt daarna contact met je op.  

Samen kijken we wat er kan.  

Daarna maken we een duidelijk plan.  

Zo zorgen we samen voor een stukje groen in eigen beheer. 

 

OOK MAATJE WORDEN? 
 

Maatje voor jou is het maatjesproject van het 

Mantelzorg- en Vrijwilligersplein van Sociom.  

Het is bedoeld om de eenzaamheid van mensen 

in het Land van Cuijk te verminderen.  
 

Je doet de hulpvrager er een groot plezier mee 

en jezelf ook!  
 

Wil jij je ook inzetten als maatje voor een ander? 

Kijk eens op www.mvplein.nl/maatjevoorjou of 

neem contact op met het Mantelzorg- en  

Vrijwilligersplein van Sociom via 

mvplein@sociom.nl of 0485 – 700 500.  

http://www.mvplein.nl/maatjevoor
mailto:mvplein@sociom.nl
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TERUGBLIK OPENINGSWEEKEND GEMEENTEHUIS LVC 
 

We kijken terug op een meer dan geslaagd openingsweekend 

van het vernieuwde gemeentehuis! 
 

Op vrijdagavond 23 mei werd het gemeentehuis officieel 

geopend door commissaris van de Koning Ina Adema en 

burgemeester Marieke Moorman. Jinte uit Cuijk overhandigde 

de symbolische sleutel aan de burgemeester waarna het 

gemeentehuis officieel werd geopend. 
 

Op zaterdag 24 mei 

begonnen we met een 

knallende opening met 

dansgroep 10Dance en werd 

om 10.00 uur het lintje doorgeknipt en gingen de 

deuren open voor alle bezoekers. Uiteindelijk 

heeft de gemeente zo’n 4000 gasten over de 

gehele dag mogen ontvangen. 
 

Er was veel te zien en te doen. Bezoekers konden 

bijvoorbeeld trouwen voor een dag en kinderen 

konden een paspoort laten maken voor hun 

knuffel. Anderen leerden meer over veiligheid en 

de aanpak van ondermijning en bijvoorbeeld over 

jeugdzorg of de buitendienst. Of namen een kijkje 

in de kamer van de burgemeester. Er waren ook 

leuke prijzen (zoals een boom voor je tuin of een 

vleermuizenkast) te winnen bij één van de vele 

quizzen. De winnaars krijgen binnenkort bericht. 

Het was mooi om te merken hoeveel belangstelling er is voor het werk van de 

gemeente en voor het vernieuwde gemeentehuis.  
 

SUBSIDIE VOOR HET VERWIJDEREN VAN UW HOUTKACHEL  
 

Wil je bijdragen aan een schonere lucht in gemeente Land van 

Cuijk en hiermee de kans op gezondheidsproblemen 

verkleinen? Inwoners die stoppen met hout stoken kunnen nu 

een subsidie aanvragen voor het (laten) verwijderen van de 

houtkachel en het blijvend onbruikbaar maken van het 

rookkanaal. Hiermee willen we samen de uitstoot van fijnstof 

verminderen en de overlast en gezondheidsrisico’s voor zowel 

de stoker als de omgeving terugdringen. 
 

Bij vier uur hout stoken komt gemiddeld 28 gram fijnstof vrij. Fijnstof is schadelijk 

voor iedereen en kan op de lange termijn ernstige gezondheidsproblemen 

veroorzaken, zoals astma, COPD, longkanker en hart- en  

vaatziekten. Samen met de Rijksoverheid hebben we budget  

beschikbaar gesteld om het aantal houtkachels in onze  

gemeente te verminderen.  

Deze nieuwe subsidie kun je vanaf nu gemakkelijk aanvragen.  
 

Hoe kom je in aanmerking voor de subsidie? 

https://www.gemeentelandvancuijk.nl/subsidie-verwijderen-houtkachel 
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VERGADERING DORPSRAAD  
 

Op woensdag 21 mei 2025 vond om 20.00 uur de 

vergadering van de Dorpsraad plaats in zaal Geluc.  

De getekende presentielijst laat 40 toehoorders zien. 

Naast de leden van de Dorpsraad zijn ook mevrouw Willy 

Hendriks-van Haren, Willem Engbers en Tiny Strik van de gemeente Land van Cuijk 

aanwezig. Ook zijn leden van de lokale politiek aanwezig, zoals VVD, CDA, D66, Team 

lokaal, Liberaal LvC en SP. 
 

Opening  

Deze maal als dagvoorzitter van de Dorpsraad Mark Weerts. Hij opent de vergadering. 

Mark deelt mee dat lid Jeroen van den Hoogen stopt. Hij doet hierbij meteen een oproep 

voor gegadigden om zich te melden om de plaats van Jeroen in te nemen. 

Mark geeft aan dat de Dorpsraad een eigen website heeft: www.dorpsraadhaps.nl 

Ook zijn de nieuwe persoonlijke e-mailadressen daar terug te vinden. 
 

Wonen 

Hierbij een update van bespreking gesprek wethouder en verslag bespreking: 

Als eerste vermeldt de Dorpsraad dat met betrekking tot de voortgang van plan 

Weemen er een beroep ligt bij de Raad van State. Er wordt verwacht dat nadere 

informatie c.q. uitspraak daarvan eind juni 2025 zal volgen. Het is de verwachting dat 

na behandeling en vrijgave begin 2026 gestart kan worden met de realisatie van het 

plan. Met betrekking tot het plan Thijssen is er voortgang maar nadere informatie in 

deze ontbreekt. Het plan Mooren ligt stil. Initiatiefneemster Loes Mooren heeft 

aangegeven dat er verschil van visie is met de projectontwikkelaar en dat daarom de 

samenwerking is gestopt. Gezocht zal worden naar een nieuwe projectontwikkelaar. 
 

De Dorpsraad heeft een gesprek gehad met wethouder wonen Bouke van Vugt en hier is 

uitgekomen dat het onwaarschijnlijk is dat de grotere woningbouwprojecten in Haps 

worden gerealiseerd voor 2029-2030. Aangegeven wordt dat een actiever grondbeleid 

vanuit de gemeente Land van Cuijk niet lukt. De gemeente staat open voor nieuwe 

initiatieven. Verder meldt de Dorpsraad dat het gesprekken voert met 

woningbouwvereniging Mooiland om voorrang voor Hapse inwoners bij 

woningtoewijzing. 
 

Sport: tarieven en privatisering 

Hapse Boys 

De vertegenwoordiger van Hapse Boys, Jacky van de Poel, geeft aan dat de gesprekken 

met de gemeente LvC positief en constructief zijn verlopen. Er dient met betrekking tot 

de juridische kant van de privatisering nog een en ander te worden uitgewerkt.  

Men hoopt eind 4e kwartaal van dit jaar deze procedure op een goede manier af te 

ronden. 
 

De Stappert 

De huurtarieven voor gebruikers stijgen met 60% in 2026, in 2025 met 30%.  

Meest getroffen is volleybalvereniging HaVoC als grootste gebruiker. De gebruikers 

protesteren bij de gemeente hierover. De voortgang van de privatisering van De 

Stappert heeft nog de nodige voeten in aarde. Het is de bedoeling dat een stichting 

wordt gevormd waarin het beheer wordt geregeld. Gebouwen blijven eigendom van de 

gemeente. Om kosten te sparen wordt door de gemeente voorgesteld het gebouw te 

verduurzamen. Dat zal een zeer grote investeringspost betekenen. Overwogen kan ook 

nog om de sporthal volledig te vernieuwen/herbouwen. Aan dit idee is nog geen verdere 

invulling gegeven maar wordt wel door de gemeente zo uitgesproken. 

Tevens een oproep om aan te sluiten bij de werkgroep inzake privatisering en vervolg 

eventuele nieuwbouw. Aanmelden bij de Dorpsraad: secretaris@dorpsraad.nl 
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Kernendemocratie subsidie 

Hierbij een overzicht van actuele project:  

A. Aanvraag wooncoöperatie – CPO: nog in onderzoek 

B. Aanvraag Mariamolen: verlichting laten schijnen op de Mariamolen. Kan wellicht 

via een ander “potje” van de gemeente. Derhalve nog in onderzoek. 

C. Aanvraag Vredeskapelleke: Ze hebben het plan opgepakt om in samenwerking 

met stichting park De Wild één muur van het elektriciteitshuisje dat aan de rand 

van park De Wild staat te laten beschilderen door een kunstenares uit ons dorp. 

Tevens zullen zij de graffiti op het huisje verwijderen, dus van alle muren. 

Kosten €750,=. 
 

Plan centrum Kerkstraat 

Dagvoorzitter Mark Weerts geeft aan dat het Komplan naar  

tevredenheid is afgerond. Wel blijven er nog vragen, bijvoorbeeld  

omtrent de aansluiting Parallelstraat met Kerkstraat.  

De gemeente geeft aan dat er geen geld meer beschikbaar is voor  

de voortzetting van het project. De Dorpsraad zal hier achteraan gaan. 
 

Verkiezingen 2026 

Volgend jaar zijn de gemeenteraadsverkiezingen. Daarom zijn vertegenwoordigers van 

enkele partijen aanwezig en verzorgen een korte intro van standpunten van de partij:  

• VVD                         Peter Honig 

• Team Lokaal              Corné Tak 

• CDA                         Jules Loeffen 

• Liberaal LvC                 Liesbeth van Heeswijk 

• D66                             Aanwezig als toehoorder 

• SP                               Aanwezig als toehoorder 

• FVD                             Niet aanwezig 
 

De partijen wijzen vanuit het verleden in gevallen naar elkaar. Andere zoeken juist 

samenwerking. Opvallend is dat alle partijen het onderwerp wonen als “hot-item” in hun 

verkiezingsprogramma hebben staan. Reden om vanuit de vergadering/zaal aan te 

dringen op meer samenwerking tussen deze partijen om tot daadwerkelijke actie en 

realisatie te komen. Kennelijk houdt regelgeving vanuit de provincie tegen dat aan de 

randen van ons dorp (buitengebied) gebouwd mag worden. Dit dient niet als voldongen 

feit gezien te worden maar er dient een vuist gemaakt te worden richting provincie om 

hier verandering/voortgang in te krijgen. 
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Speelplekken 

In de Schans worden  

speeltoestellen vernieuwd. 
 

In De Aalsvoorten dient de Jeu  

de boules baan te worden  

gehandhaafd nadat de vraag is  

gesteld of hier nog gebruik van  

gemaakt wordt. 
 

Op de site:  

ons.landvancuijk.nl/deschans  

is het volledige plan te raadplegen. 
 

WIU  

De ingediende projecten zijn:  

• Nieuwe ondergrondse glascontainers zijn zeer gebruiksonvriendelijk 

door een opening aan de zijkant met een rubberen flap. 

• Haps heeft nog geen watertappunt 

• Groenstrook Stationsstraat en parkeerplekken 

• Stationsstraat 

• Veldje tussen Overweg, Parallelstraat en Burg. Moorenstraat 

• Speelvoorzieningen Beerseweg CPO woningen 

• Laatste fasen herinrichting dorpshart 

• Plaquette kerk 
   

Feestverlichting 

In de Kerkstraat zijn nieuwe lantaarnpalen geplaatst. Mogelijk biedt dit mogelijkheden 

voor het aanbrengen van nieuwe feestverlichting. 
  

Meld je bij de Dorpsraad als je mee wilt werken de realisatie van de 

sfeerverlichting in het centrum.  

Er is een budget van €7.000,- beschikbaar. 
   

Snelheids-smiley 

Uit inventarisatie is gebleken dat een zestal plekken voorgesteld zijn 

waar deze Smiley kan worden bevestigd aan een lantaarnpaal.  

Vraag is om een vrijwilliger te vinden die deze smiley regelmatig kan 

opladen en verhangen. Gedurende de vergadering hebben zich een 

aantal gegadigden voor dit project gemeld. 
   

Huisvesting arbeidsmigranten In het Spiek Rijkevoort 

Vanuit de gemeente Land van Cuijk wordt aangegeven dat er geen officiële aanvraag is  
 

binnengekomen dat daar arbeidsmigranten zullen worden gehuisvest.  

Dit stelt de bewoners van de Lokkantseweg echter geenszins gerust. Sterker: er zitten 

al ongeveer 20 arbeidsmigranten op het Spiek. Dit zou nog mogelijk gemaakt zijn n.a.v. 

een oude gemeentewet vanuit de voormalige gemeente Boxmeer waartoe Rijkevoort 

behoorde. De bewoners van de Lokkantseweg ervaren nu al overlast van deze 

arbeidsmigranten aangezien ze ongevraagd op boerenbedrijven rondlopen.  
 

Gebiedswethouder Willy Hendriks-van Haren geeft aan dat er in afwachting van de 
uitkomsten van de pilot die in Katwijk plaatsvindt een beslissing zal worden genomen. 

Uit de vergadering komt de opmerking dat die pilot al 4 jaar duurt en dat is dus geen 

pilot mee!  
 

De Dorpsraad zal een brief naar het College van B & W en alle politieke partijen sturen 

om dit onder de aandacht te brengen. Mevrouw Hendriks zal dit zelf eveneens onder de  
   
aandacht brengen bij haar ambtenaren.   
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Rondvraag 

Nogmaals wordt aandacht gevraagd voor de boerderij aan “de ingangspoort” van Haps 

aan de Oeffeltseweg. Kan deze niet gesloopt worden? Maar er blijken uilen te wonen. 

Kerstmarkt: deze zal opnieuw worden georganiseerd naar aanleiding van het succes van 

het debuut afgelopen december. De datum is zondag 14 december 2025. 
   

Kerk 

De discussie-invulling met Ans van Zeeland gedurende 

de DR-vergadering. 

Als eerste: het gebouw is geen eigendom van het 

bisdom maar van parochie De Goede Herder. 
 

Plan van aanpak: er zal een bijeenkomst worden 

georganiseerd voor de bewoners van Haps om mee te 

denken hoe en wat te doen met het gebouw. Tevens zal 

een architectenbureau uit Den Haag aanschuiven voor 

nadere toelichting en mogelijkheden. Eind dit jaar zal de 

toren van de Sint Nicolaaskerk worden gerestaureerd, 

deels op kosten van Monumentenzorg. 
  

Verder: er bestaat al een website waarop voorbeelden 

van reeds gerealiseerde aanpassingen worden vermeld. Op YouTube is te vinden:  

2023-10-21 Opening verbouwde Leonarduskerk in Beek en Donk. 

Ook een publicatie is te vinden via deze link: Rijksmonument in Beek en Donk wordt 

woonzorgcomplex - Platform31 | Kennis en netwerk voor stad en regio. 
 

Met vriendelijke groet, Dorpsraad Haps 

 

https://facebook.us9.list-manage.com/track/click?u=b0398c0c07b80075197e1e730&id=c369c872b8&e=e38e366f40
https://facebook.us9.list-manage.com/track/click?u=b0398c0c07b80075197e1e730&id=1e3715b514&e=e38e366f40
https://facebook.us9.list-manage.com/track/click?u=b0398c0c07b80075197e1e730&id=1e3715b514&e=e38e366f40
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VOORTGANG ‘HEERLIJKHEID HAPS’ 
 

Het is al even stil rondom het woningbouwproject de Heerlijkheid Haps.  

Bij deze een update.  
 

De afgelopen periode is er volop gewerkt aan het concept 

stedenbouwkundig plan voor Heerlijkheid Haps. Een proces 

waarin we samen met de gemeente bekeken hebben wat de 

belangrijkste uitgangspunten en mogelijke indelingen zijn van de nieuwe woonbuurt.  

Dit geïnspireerd door alle gesprekken tijdens de eerdere inloopavonden.  
 

De uitkomst van veel schetsen, overleggen en afstemmen is een mooi en doordacht 

stedenbouwkundig plan dat ieder moment als principeverzoek bij de gemeente 

ingediend zal worden. Een mooi proces waarbij Locares en ik samen optrokken en de 

inhoud en de te nemen stappen samen afstemde. Helaas is door de afgelopen maanden 

ook gebleken dat onze visies over hoe nu verder niet meer strookte met elkaar. 

Dusdanig dat we hebben besloten om een punt achter onze samenwerking te zetten. 

Dat betekent dat ik op zoek moet naar een nieuwe partij om mee samen te gaan 

werken.  
 

Ik heb nog altijd een groot hart voor Haps en wil graag dat er een woonwijk komt te 

staan waar jullie en ik trots op zijn. Eén waar je graag woont met verrijking van de 

historie van Haps. Mijn betrokkenheid bij de inhoud was daarom altijd groot en dat wil 

ik bij de nieuwe samenwerking voortzetten. Al met al betekent dit dat jullie nog iets 

meer geduld moeten hebben. Ik heb goede hoop dat er op korte termijn een nieuwe 

geschikte partij gevonden gaat worden. 
 

Loes 
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BLOG 
 

Deze blog begin ik weer met een column die ik geschreven heb voor 

De Maasdriehoek. Daarin leest u wat er loos is in Velp. Mochten er 

vragen zijn naar aanleiding van dit artikel, mail mij dan gerust. De 

raadsvergadering over het AZC en de school moest nog plaatsvinden 

ten tijde van het inleveren van mijn blog bij de redactie van de 

Schakel, vandaar dat ik het uiteindelijke besluit nog niet kan delen. 
 

AZC-contract verlengen tot 2055 is een onzuivere centenkwestie 

In feite is het simpel: het contract voor het AZC in Velp (Grave) eindigt in 2031. PUNT  
 

Dusss: richting 2031 zou je als gemeente eens kunnen gaan bedenken wat verstandig 

is, maar ook wat er aan inwoners beloofd is, want je wilt als gemeente een betrouwbare 

partner zijn. Uit de enquête, die inmiddels gehouden is, concludeer ik dat het draagvlak 

om het AZC te behouden zeer magertjes is. We hebben dus nog tot 2031 om onze 

inwoners mee te nemen naar een gedragen besluit. De materie ligt gevoelig, juist 

daarom moeten we de tijd ervoor nemen. En die is er!  

Asielzoekers opvangen hoort bij een van onze taken en daar mogen we niet van 

weglopen, de weg daar naartoe hoort transparant en fair te zijn.  
 

COA (Centraal Orgaan Opvang Asielzoekers) wil al langer en maar wat graag dat het 

contract verlengd wordt en heeft daar een mooi drukmiddel voor gevonden.  

COA heeft gezegd: jullie als gemeente hebben een beter schoolgebouw nodig voor de 

asielzoekerskinderen. Wij willen die onderwijsvoorziening wel betalen, maar dan moeten 

jullie wel het contract verlengen tot 2055! Als Liberaal LVC vinden wij dat niet zuiver.  
 

Bij wet is geregeld dat gemeenten zelf verantwoordelijk zijn voor schoolgebouwen, ook 

voor asielzoekerskinderen. PUNT Dan moet je als gemeente zo’n gebouw niet laten 

verslonzen en had je dus veel eerder jouw verantwoordelijkheid moeten nemen.  

Daarbij komt dat wij vinden dat je asielzoekerskinderen niet in een apart gebouw moet 

plaatsen. Zij integreren, participeren en ontwikkelen zich beter binnen regulier 

onderwijs. Laat ze ook een stukje fietsen, een gezondere optie, in alle opzichten. 
 

Het college stelt nu voor om COA te laten betalen voor het schoolgebouw voor 

asielzoekerskinderen (6 tot 7 miljoen). Als gemeente hadden we dit bedrag al 

gereserveerd. Het is nu dus ‘over’. Het college wil dit geld meteen doorsluizen naar de 

(ver)bouwplannen voor voortgezet onderwijs in Cuijk, Boxmeer en Grave.  

Om dit te bereiken, wordt het contract met COA open gebroken en blijft het AZC tot 

2055 in Velp. Donderdag 5 juni neemt de gemeenteraad hierover een besluit. 

Maar u heeft het vast al door: asielbeleid is een centenkwestie geworden.  

De euro’s ruiken blijkbaar erg goed.  
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Veilig platteland  

Deze maand ben ik naar een lezing in het provinciehuis geweest. Het onderwerp was 

‘een vitaal platteland’, maar het ging vooral over een veilig platteland.  
 

Er was een spreekster die vanuit de 

praktijk haar ervaringen met ons 

deelde. Ze was een soort van 

vertrouwenspersoon voor de boeren 

in Brabant, een schakel tussen 

boeren en afdeling justitie en 

veiligheid in Nederland.  
 

We kregen te horen dat 1 op de 5 

boeren in Brabant benaderd wordt 

door criminelen en dat Nederland het 

centrum van drugshandel is in 

Europa (zie foto) omdat de straffen 

hier heel erg laag liggen. Verder werd 

duidelijk dat boeren niet echt 

meldingsbereid zijn in verband met 

angst voor vergeldingsacties.  
 

Wat ook frappant is, is dat criminelen 

vaak met slimme trucjes bij families 

binnen proberen te komen, eerst een 

vertrouwensrelatie proberen te 

creëren en dan wordt de schuur 

verhuurd met alle gevolgen van dien.  

Dit blijft een ernstige situatie en blijkbaar is er weinig vooruitgang.  
 

Interessant was het om te horen dat de boeren ook vaak met eigen, werkbare, 

initiatieven kwamen: op gezette tijden bij toerbeurt surveilleren of door het plaatsen 

van een bord in de tuin met daarop: ‘Hier controleert de politie ongevraagd drie keer 

per jaar’. Als zoiets ook in een huurcontract opgenomen wordt, is de kans klein dat 

gasten met verkeerde bedoelingen schuren gaan bezetten. 
 

Liesbeth.van.heeswijk@liberaal-lvc.nl     T:06-23411107      

www.liberaal-lvc.nl 

 
 

  

mailto:Liesbeth.van.heeswijk@liberaal-lvc.nl
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ONZE GEZONDHEIDHEIDSZORG 
  

Oudere mensen weten nog wel dat Haps in vroegere jaren geen eigen dokter had. 

Dokter Hans Bakker was begin zestiger jaren de eerste dokter die in Haps een eigen 

praktijk begon. Voor die tijd werden we bediend door geneesheren uit Cuijk en 

Mill. Ze hadden ieder hun eigen spreekuur in een café en misschien hebben ze daarmee 

vroeger wel willen aangeven dat een borrel op zijn tijd een best medicijn was tegen een 

opkomende pijn of kwaal van lichamelijke of psychische aard. Hoe het ook zij, de 

dokters die in Haps spreekuur hielden hadden zo ieder hun eigen etablissement: Dokter 

Hurkens uit Cuijk hield spreekuur bij Mies en Martha Hermans, waar nu cafetaria ''De 

Posthoorn" gevestigd is. Dokter Berger uit Cuijk hield zitting bij Harrie en Grada van 

Hooy in ''De Zwaan" en bij hem kwam vooral 'de elite' op visite. De Millse dokter Arntz 

hield spreekuur in 'Op de nieuwe Kamp' bij bakker/kruidenier Richard Teunissen aan de 

Kerkstraat tegenover 'De Blokhut’ en daar was vroeger ook een café! 
 

De geneesheren kwamen allemaal naar Haps per auto. Sommigen lieten zich vervoeren 

door hun eigen chauffeur. Zo was Bert Minten uit Cuijk de chauffeur van dokter Hurkens 

en Kiske Peters uit Mill de bestuurder van de auto van dokter Arntz. De dokter was in 

die dagen meestal voorzien van auto en vouwfiets. Die fiets werd uit de auto genomen 

als de auto niet over de onverharde weg of pad verder kon. Zo stopte de chauffeur op 

de Hoefseweg en ging de dokter per fiets naar de Dorshees. Dokter Arntz stond er dan 

op dat zijn chauffeur Kiske buiten om de auto bleef wandelen om te voorkomen dat er 

iemand tegen de auto zou rijden! De wijkverpleegster beschikte niet over een auto, 

maar deed haar werk meestal gewoon per fiets of liet zich -bij avond en nacht- ophalen 

door iemand uit het gezin. Het was vroeger heel logisch dat in de tijd dat de dokter 

ergens anders woonde en er geen ander vervoer was dan kar en paard, men niet voor 

elk wissewasje naar de dokter ging. 
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Het staat 
geschreven  
en gedrukt... 

"'n Drèèj um 
ouw ore kunde 

hebbe!" 

 

De mensen hadden in de loop der jaren veel ervaring opgedaan hoe te handelen bij veel 

voorkomende (kinder)ziektes, aandoeningen en ongemakken. Er waren huismiddeltjes 

bij de hand om ziektes te genezen. Of, en dat is ook wel belangrijk, men wist dat de 

meeste ongemakken vanzelf overgingen. Door de hygiënische omstandigheden  

had men vooral in de jeugdjaren nogal eens last van zweren. 
 

Dat kwam omdat "'t stut geschreve en gedrukt, dè ge krabbe mot war 't jukt!"  

dikwijls werd uitgevoerd met vieze handen en dito nagels. Dat werd dus al  

gauw een infectie, zwerende duim of vinger. Die zweren konden hele knoepers  

worden. Er werd een stukje spek opgelegd en daar omheen een doekje  

gedraaid, meestal vastgemaakt met een stukje naaigaren. Dat doekje was  

dikwijls van katoen, dat gescheurd werd van een schoongewassen, versleten  

en afgedankt beddenlaken of hemd. De dokter kwam er niet aan te pas.  
 

Als de zweer rijp was werd hij uitgeknepen of soms zelfs met een mes  

opengesneden. Eerst werd een naald warm gemaakt boven het vuur, om  

hem steriel te maken en daarna werd er een gaatje in de gespannen en  

ontstoken huid geprikt, zodat de etter er pijnlijk uitgeknepen kon worden.  

Bij een zweer werd altijd goed gekeken of men geen blauwe streep zag lopen  

in de richting van het hart. Dan was bloedvergiftiging aan de orde en moest er subiet 

naar de pleegzuster gegaan worden om verder onheil te voorkomen. Datzelfde krabben 

waar het jeukt, was ook dikwijls de oorzaak van een 'krintenbaard ', een uitslag die zich 

over kin en wangen verspreidde en dat kon vervelend jeuken. Als men naar de 

pleegzuster moest dan ging men naar het klooster aan de Beerseweg, waar een zuster 

een kamertje had, waar zij zalf verstrekte en er ook meteen opsmeerde, waardoor het 

gezicht leek op rijstepap met krenten, een nagerecht waaraan men zich in vroegere tijd 

vaak tonneke rond aan at. Ernstig zieke patiënten werden opgenomen in het 

ziekenzaaltje in het klooster en liefdevol verpleegd.  

Zuster Mien Beijers was de eerste lekenverpleegster in Haps: zij volgde 

zuster Helena op. Na de opening van het wijkgebouw, dat stond op de 

plaats waar nu het voormalige gemeentehuis staat, hield zij hier elke 

middag spreekuur. Iedereen is in die dagen weleens bij haar op bezoek 

gegaan en zij op haar beurt zal praktisch elk Haps gezin weleens bezocht 

hebben; de wijkverpleegster kende haar mensen! 
 

Buikpijn werd in vroegere dagen afgedaan met een opmerking als:  

"D'r zal wel unne scheet verkeerd zitte!" Bij "de mazelen" moest men wat 

voorzichtiger zijn en enkele dagen binnenblijven tot de rode vlekken 

verdwenen waren. De mazelen konden anders "naar binnen slaan". 

Hetzelfde gold voor "de bof". Bij verkoudheid had je meestal geen zakdoek bij je en 

werd je nageroepen met: ''héj, spuitelf', of "snottebel", of "snotneus" of "olliedruup", 

wanneer onder je loopneus het cijfer 11 verscheen. Bij "koppien" kreeg je een natte 

handdoek rond je hoofd. Als kind moest je niet te veel zeuren, want dan was  

je maar een kleinzerig mènneke of dèrke.Psychische problemen kenden ze  

toen niet of nauwelijks. Men wist niet wat psychisch was! Problemen die  

met de geest te maken hadden werden opgelost met: "ge kunt un  

drèèj um ouw ore hebbe!". Voor diepgaande problemen zat de  

psychiater in de biechtstoel. Een keer goed uitgaan en flink durzakke  

met de Hapse kermis wilde weleens helpen.  
 

Seksuele voorlichting was een volstrekt onbekend begrip. "Doktertje  

speule " deden kinderen uit zichzelf en dat had er misschien wel iets  

mee te maken! De moeders baarden een flink aantal kinderen en  

werkten dag en nacht. De vaders werkten zich krom op het veld of  

werkten 48 uren of meer in de fabriek. Volstrekte rust was er op zon- en feestdagen. 

Die dagen waren heilig, ja zelfs een gebod! Wie komt daar vandaag nog mee aan?  

Een scheet 

zit verkeerd 
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De gezondheidszorg veranderde langzaam maar zeker. Na het 

overlijden van Dokter Hurkens begon "unne vrèèmden dokter" 

voor het eerst in Haps een praktijk. Hans Bakker startte in het 

wijkgebouw en later in de Irenestraat. Hij was anders dan men 

hier gewend was; hij had andere ideeën en ging ook anders 

met de Hapsburgers om. Steeds meer mensen hadden 

uiteindelijk toch liever met hun eigen Hapse dokter te maken 

en schreven zich in als patiënt bij dokter Bakker. Hij bleek 

kundig, was soms kort van stof maar had wel oog voor patiënt 

én veranderende gezondheidszorg.  
 

Maar ook de opvolgers van doktoren uit Cuijk en Mill hielden 

hun patiënten. Wie kende vroeger niet Truus van de Putselaar 

(Truus Peters Rit) die als fan van dokter Gunneweg uit Mill 

getooid was met T-shirt, voorzien van de tekst: "Op nor d'n dokter!"?  
 

Anno 1995 wordt dokter Hans Smets, die in 1989 als opvolger van 

Hans Bakker zijn praktijk begon en de patiënten ontvangt op 

Kerkstraat 1, druk bezocht en de 'pleegzuster' heeft een nieuwe 

baan als wijkverpleegster. Voor elk wissewasje naar de dokter?  

In elk huis is tegenwoordig een goed gevuld medicijnkastje en/of 

verbandtrommel. Soms lijkt het er weleens op dat we in dat kastje 

onze hele gezondheid netjes hebben gerangschikt! 
 

Hans Smets heeft zijn praktijk overgedaan aan dokter Marieke 

Plas. Na zijn buitenlandse ervaringen in Nepal is hij gaan werken 

voor de dak- en thuislozen in het Land van Cuijk. Zelf heeft hij na 

jaren vele Hapsenaren van dienst te zijn geweest gelukkig wel een 

dak boven het hoofd van hemzelf en zijn steun en toeverlaat 

Hermie. 
 

Marieke Plas en haar collegae vonden de 

praktijkruimte anno 2025 in de Kerkstraat wat te klein. Hans de 

Kok zijn tandartsenpraktijk, na persoonlijk met zijn pensioen al 

jaren over de datum te zijn, ook niet meer geschikt om nog 

langer door te werken. Een oplossing werd gevonden.  

Het voormalige Wijkgebouw aan de Violenstraat maakte eerder 

plaats voor de tandartsenpraktijk en nu wordt in juni 2025 het 

gezondheidscentrum van dokter Marieke Plas officieel geopend 

in een modern en wat ruimer jasje.  

Het is beter als je er niet komt, maar mocht het nodig zijn, 

reserveer dan op tijd digitaal een afspraak, want ook een 

huisarts gaat met de tijd mee! 
 

 

 

 

  

 

OPENING HUISARTSENPRAKTIJK HAPS ZATERDAG 14 JUNI TUSSEN 15.00-17.00 UUR 

Hans Bakker 

Hans Smets 

Marieke Plas 
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En hoe is het nou met onze gezondheid en met ons als mens? 

Voorwaar niet slecht, maar we mankeren natuurlijk wel 't een en ander! 

We hebben zonder dat we het wisten frustraties opgelopen, die we niet meer kwijt 

kunnen. De klap tegen de oren en de schop onder het achterwerk hebben, zo zeggen 

ze, traumatische gevolgen voor ons gehad en vader was blijkbaar een macho! Door het 

vroegere dartelen en streupen door de bossen en velden hebben we nou last van 

claustrofobie. Het gebrek aan seksuele voorlichting heeft ertoe geleid dat menigeen zou 

zijn blijven steken in de anale fase van onze seksuele voorlichting. Vroeger hebben de 

mensen, zonder romantische liefdesverklaringen af te steken en grote 

vrijgezellenuitspattingen te houden, een meisje of jongen getrouwd en zijn dus 

contactarm gebleven!   

Onze moeders hebben, zonder dat ze het wisten, zes, zeven of meer postnatale 

depressies doorgemaakt. En... wat te denken van de jonge meiden van vroeger; die 

moeten toch menigmaal een prémenstruele depressie gehad hebben! Het was toen 

allemaal anders en het moet tegenwoordig ook veel beter, willen we tenminste allemaal 

van onze ziekten, kwalen, geestelijke spinsels en legio aandoeningen verlost worden.  

Tegenwoordig hebben we last van burn-outs, mobiele stress en allerlei kwalen die we 

dankzij de voortschrijdende kennis en kunde in de gezondheidszorg kunnen meten. 

Medicijnen te over. Heb je nog geen medicijnen in huis, dan misschien toch maar eens 

naar de drogist, want daar zijn legio middelen van slimme fabrikanten te koop. 

De gezondheidszorg barst bijna uit haar voegen!  

En de patiënt? Die moet tegenwoordig al snel eerst naar de huisarts en de apotheek om 

daarna toch maar eens -als modegevoelige trendsetter- een alternatieve genezer te 

raadplegen of naar een paranormale begaafde ziener te snellen. Of hebt u nog nooit uw 

horoscoop bestudeerd of naar de stand van de sterren laten kijken. De Efteling zult u 

wel bezocht hebben, maar kocht u al een treinkaartje naar Jomanda in Tiel of andere 

genezer? 
 

We mankeren meer en we krijgen dus meer hulp! Ongezond? 

Nee, dan de jonge ouders en de jonge kinderen van tegenwoordig. Die kennen gelukkig 

al de namen van die trauma's, van die fobieën, van depressies, van frustraties, van 

midlifecrisis, van emancipatie, conceptie en anticonceptie en van nog honderden andere 

geleerde woorden voor gevaarlijke hobbels in het leven die ze mogelijk moeten kunnen 

nemen. Zij lopen niet in al die valkuilen, waarin vooral de vorige generatie(s) getrapt en 

gevallen zijn. Zij lopen goddank in geen zeven sloten tegelijk. Laat ze maar los. Zij 

maken het wel. Daar hoeven hun ouders zich toch geen zorgen over te maken. De 

toekomst ziet er toch gezond uit in een onbezorgde, luxe en gezonde samenleving!? 

En mocht het nou eens niet helemaal gelukken, dan is er nog altijd het degelijke en het 

alternatieve zorgpakket ter wille van onze én hun gezondheid.  

Waarom je dan zorgen maken…?                                       Uw chirurgijn, P.J.M. Arts 

  



  23 DE SCHAKEL 11-2025 
 

UITSLAG ROMMELMARKTLOTERIJ 2025 
 

Op donderdag 29 mei 2025 hield Muziekvereniging Juliana uit Haps haar  

jaarlijkse rommelmarkt met daaraan gekoppeld de loterij.  

Onderstaand treft u de uitslag van de trekking aan: 
 

De extra prijs: Een hoofgerecht bij Café Geluc, 

                      is gevallen op lotnummer 2012 
 

9e prijs: Een waardebon van 15 euro, te besteden bij Café de Molen in Haps,  

   is gevallen op lotnummer 2082 
 

8e prijs: Een waardebon van 15 euro, te besteden bij Sportcafé de Stappert in Haps,  

   is gevallen op lotnummer 0191 
 

7e prijs: Een waardebon van 15 euro, te besteden bij Café De Posthoorn in Haps, 

   is gevallen op lotnummer 0465  
 

6e prijs: Een waardebon van 15 euro, te besteden bij Café/Cafetaria Geluc in Haps,  

   is gevallen op lotnummer 1026 
 

5e prijs: een waardebon te besteden bij Zorgboerderij De Cinquant, 

   is gevallen op lotnummer 0829 
 

4e prijs: Een waardebon van 15 euro, te besteden bij Bakkerij de Haas in Haps,  

   is gevallen op lotnummer 1138 
 

3e prijs: Een waardebon van 25 euro, te besteden bij IJs & Spijs,  
   is gevallen op lotnummer 1856 

 

2e prijs: Een waardebon van 25 euro, te besteden bij Hen's Perkplanten in Haps,  

   is gevallen op lotnummer 1441 
 

De Hoofdprijs: Een waardebon van 100 euro, te besteden bij Spar van Duuren in Haps,  

           is gevallen op lotnummer 0968 
 

Alle winnaars: Van harte gefeliciteerd met het behalen van uw prijs. 
 

Op vertoon van uw winnende lotnummer kunt u de prijs ophalen bij 

Jeroen en Ilse Weerts, Kalkhofseweg 33, 5443 NB  Haps.  

Telefoon 06-11415660. Hartelijk dank voor uw deelname.  

De opbrengst van de loterij zullen wij besteden aan de 

jeugdopleiding van Muziekvereniging Juliana Haps. 
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Foto: Brandweer Haps. Olivier met 

Cor Thijssen, Hans Arts, André Rausch. 
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HAPS AAN DE SPOORLIJN BOXTEL - WESEL 
 

Het circa 2.700 inwoners tellende dorp Haps ligt in de driehoek Cuyk, Boxmeer en Mill. 

Bij de opening van het traject Boxtel-Wesel, in 1873, was de overwegend agrarische 

bevolking aangewezen op de wei-, en vruchtbare landbouwgronden. Buiten een 

brouwerij en talrijke bierhuizen, zorgden een klompenmakerij en een melkfabriek voor 

wat extra werkgelegenheid. 
 

Reeds op 9 augustus 1867 werd Haps geïnformeerd over de op handen zijnde 

realisering van genoemd railtraject. De initiatiefnemers gaven in een brief nadere uitleg 

over hetgeen zij met de spoorlijn beoogden: "Als internationale lijn de havensteden 

Vlissingen, Rotterdam en Antwerpen in directe verbinding te brengen met o.m. de 

Oostzeehavens en Berlijn". De plannen kregen vastere vorm. De Noord-Brabantsch 

Duitsche Spoorwegmaatschappij werd opgericht en er werden geldschieters in 

Nederland en Duitsland gevonden. 
 

B. en W. van Haps was genegen het project te ondersteunen en deed kosteloos afstand 

van de gemeentegrond, waarop de spoorlijn zou komen te liggen. Deelname middels 

een geldlening voor de aanleg en exploitatie achtte het gemeentebestuur nog niet 

mogelijk, omdat Haps eerder al financiële verplichtingen was aangegaan m.b.t. de 

aanleg van een provinciale weg en bovendien zou meebetalen aan de aan te leggen 

lokale grindwegen. Daarom werd met de N.B.D.S. de regeling getroffen op een later 

tijdstip de spoorwegmaatschappij financieel te steunen. 
 

Het uit 1873 daterend station verrees zuidelijk van de bebouwde kom. Qua architectuur 

vertoonde het veel gelijkenis met dat van Mill en Oeffelt. Het gebouw omvatte een 

dienstruimte, plaatskaartenbureau, wachtkamer en bergplaats. Met name passagiers 

naar Boxtel maakten veelvuldig van dit station gebruik. Aan het reizigersvervoer kwam 

in 1950 een einde, toen de N.S. tot opheffing van de dienstregeling besloot.  
 

Het stationsgebouw is nadien deels gebruikt door de brandweer en, na de stopzetting 

van het goederenvervoer, door de Dienst Gemeentewerken. Momenteel is het station 

ontruimd in afwachting van, mogelijk, een andere bestemming.  
 

Tegenover de Boerenbond bevond zich de los- en laadplaats, die vrij intensief werd 

gebruikt. Vooral de in Haps gekweekte rozen bereikten per wagon allerlei 

bestemmingen. Zo verlaadde de "Koninklijke Kwekerijen H.A. Verschuren & Zonen" in 

de loop der jaren circa 600.000 onderstammen. 
 

Bron: BHIC archief Grave. Circa 1970 
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GEEF DE PEN DOOR AAN… 
 

Jij hebt de pen van Feyyaz gekregen, maar wie ben jij? 
Ik ben Dean Wigman, ik ben 9 jaar en ik woon in de 
Zoetendaalstraat samen met mijn mama Claudia, bonusvader 

Martijn en mijn grote broer Mick.  
Ik heb ook nog een bonusbroer- en zus; Kyano en Rosalie.  
Mijn papa woont in Oeffelt. Ook hebben wij een papegaai!  
Hij kan wat woordjes praten en hij heet Kiwi. 
 

In welke groep zit je en op welke school? 

Ik zit in groep 6 van de Bongerd bij Meester Theo en Juf Evi. 
 

Wat zijn jouw hobby's? 

Mijn hobby's zijn gamen, afspreken met vrienden, buiten 

spelen, vissen, voetballen en sinds kort ook Jiu Jitsu!  

Dat vind ik echt geweldig om te doen!!  

In de zomer ga ik graag zwemmen in 

het zwembad in de tuin. 
 

Wat wil je later worden? 

Ik wil graag later bij de politie want ik vind het heel stoer en het 

lijkt me heel leuk! 
 

Welke beroemdheid zou je een dagje willen zijn en waarom?  
Messi, want hij is een heel bekende voetballer, die ik erg goed 

vind. En hij verdient erg veel geld, dat zou ik ook wel willen... 
 

Wat doe je het liefste op vakantie? 

Spelen, voetballen en stoeien met mijn broers en zus, maar 

vooral lekker zwemmen en van de waterglijbanen gaan! 
 

Wat vind je het leukst in (of van) Haps? 

Het leukste vind ik dat al mijn vrienden en opa & oma hier 

wonen, daar ga ik vaak heen.  

Ook dat ik overal lekker kan spelen en snoepjes of ijs kan kopen 

bij de Spar, of IJs & Spijs.  
 

Als je burgemeester was, wat zou jij dan willen veranderen in 

Haps? 

Ik zou graag willen dat er in Haps ook Jiu Jitsu trainingen  

werden gegeven zodat ik er zelf met de fiets naartoe kan. 
 

Aan wie zou je de pen willen doorgeven en 

waarom? 

Ik wil de pen graag doorgeven aan mijn broer 

Mick Wigman omdat hij de pen nog niet heeft 

gehad en omdat ik heel 

veel van hem houd. 
 

De pen kan doorgegeven 

worden aan alle kinderen 
in Haps t/m 16 jaar.  
 

Inleveren artikel ‘De pen’ 

vóór vrijdag 13 juni 

naar: info@deschakelhaps.  



                                                                                                                               28 DE SCHAKEL 11-2025 
 

  



  29 DE SCHAKEL 11-2025 
 

 MUZIEK IN DE MAIS '25 

 

Nadat Muziek in de Maïs 12 jaar lang succesvol georganiseerd werd door 

Kiwanisclub Land van Cuijk is het nu tijd voor iets anders. De animo werd op een 

gegeven moment minder. Ook omdat de leden stilaan wat ouder werden en 

daarmee verder van de doelgroep af kwamen te staan.  
 

Om beter in te spelen op de 

nieuwe generatie 

festivalgangers riepen de 

organisatoren twee jaar 

geleden de hulp in van Tom 

Meijer en Chris van den 

Bergh. Een live band werd 

ingewisseld voor een line-up 

met toffe Dj’s uit de buurt.  

Er kwam een echte stage 

gecombineerd met een 

geweldige lichtshow.  

Last but not least: de 

shotjesbar werd 

geïntroduceerd. Zo veranderde Muziek in de Maïs in een kleinschalig festival.  
 

Nu terug naar het heden. Vanaf 2025 gaan Tom en Chris het festival voortzetten. 

Een groot verschil ten opzichte van vorig jaar: naast de zaterdag willen we de 

vrijdag ook goed benutten. We hebben naar jullie geluisterd, zo kwamen we via een 

poll onder onze bezoekers op het idee om een biercantus te regelen.  
 

Dit jaar dus niet 1, maar 2 dagen feest:  

- Vrijdag    22 augustus: De eerste biercantus ooit vertoond in de maïs  

- Zaterdag 23 augustus: Muziek in de Mais'25  
 

Samen houden we gemeente Land van Cuijk levendig!  
 

Wat betreft organiseren zijn we niet meer met een groep mensen maar met z’n 

tweeën. Een dag feest is twee dagen feest geworden. Alle hulp van buitenaf is dan 

ook meer dan welkom.  
 

We hebben een superinteressant aanbod speciaal voor alle sponsoren waarbij je de 

helft van je sponsorbedrag eigenlijk al terugverdiend hebt aan tickets/munten en 

daarnaast zorgen wij ervoor dat jouw bedrijf regionaal aandacht krijgt.  

Zonder sponsoren geen Muziek in de Mais.  
 

Wil jij sponsoren? Bekijk de mogelijkheden op onze website en stuur dan voor  

15 juni een bericht naar sponsoring@muziekindemais.nl 
 

Wij zijn vastberaden om er een gruwelijk feestweekend van te maken.  

Als jullie massaal komen dan gaat dat gegarandeerd lukken.  
 

Zet de data alvast in je agenda, bestel je tickets op 

muziekindemais.nl en zorg dat jij en je vrienden erbij zijn. 

Met onze nieuwe ideeën hebben we weer wat moois voor je 

wat je absoluut niet wil missen.  

En dat alles bij jou in Haps op fietsafstand.  
 

Tot snel in de maïs!  

http://muziekindemais.nl/
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HAPSE BOYS EN HBDZ ‘23 
 

Het is Hapse Boys 1 gelukt om in de laatste competitiewedstrijd thuis tegen SV Milsbeek 

de laatste strohalm te pakken om degradatie naar de 5e klasse nog te kunnen ontlopen. 

De wedstrijd werd met 2-1 van SV Milsbeek gewonnen, maar kende door een 

ongelukkige, maar zeer forse botsing tussen onze doelman en onze centrale verdediger, 

met een zware blessure als gevolg, een vreemd einde. 
 

Hapse Boys 1 heeft het klasse behoud nog niet voor het grijpen.  

Daarvoor moeten nog 2 wedstrijden worden gewonnen: 

• Op maandag 9 juni (2e Pinksterdag): Rood Wit ’62 1 - Hapse Boys 1  

(aanvang 14.30 uur in Helmond) 

• Op zondag 15 juni een finalewedstrijd op neutraal terrein  

(als op 9 juni van Rood Wit wordt gewonnen). 
 

Helaas is het HBDZ ’23 JO17-1 niet gelukt 

om de beker mee naar Haps/Oeffelt te 

brengen. In Uden werd met 4-0 verloren 

tegen het een klasse hoger spelende De 

Leeuw JO17-1 uit Brunssum. 
 

Op de laatste speeldag van het seizoen 

waren er bij onze pupillen nog een paar 

kampioenen te feliciteren, met dien verstande dat de KNVB had bedacht dat fase 4 van 

het pupillenvoetbal maar 3 wedstrijden omvatte. HBDZ ’23 JO7-2, JO8-2 en JO11-1 

proficiat met het kampioenschap in fase 4 (alle wedstrijden gewonnen). 

 

 

 

 

 

 

. 
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KENNIS MET TENNIS 
 

 

Leerlingen basisschool de bongerd maken kennis met tennis 
 

In de maand mei hebben alle leerlingen van de 

groepen 3 t/m 8 van basisschool De Bongerd kennis 

gemaakt met tennis. TV De Zoetsmeer verzorgde in 

samenwerking met Tennisschool Maximaal Tennis de 

gymlessen. Dit werd gecoördineerd door Stijn 

Hendriks, als onderdeel 

van zijn afstudeerproject 

van de opleiding Sport & 

Bewegen aan het ROC 

Nijmegen. 
 

Voor de groepen 3 en  

4 werden de gymlessen verzorgd in de Sporthal.  

De groepen 5 t/m 8 mochten naar de Zoetsmeerweg 

fietsen, waar de gymlessen twee keer werden verzorgd 

op de nieuwe kunstgrasbanen. Er was o.a. een 

uitdagend parcours vol leuke spelelementen, waaraan de 

kinderen fanatiek en enthousiast deelnamen.  

Dit waren vast en zeker de leukste gymlessen van het 

jaar! 

Ben jij enthousiast geworden en 

wil je ook graag gaan tennissen?  
 

Een jeugdlidmaatschap bij  

TV De Zoetsmeer kost slechts  

€ 20,- per jaar (plus éénmalig  

€ 20,- KNLTB inschrijfkosten).  
 

Je kunt altijd en ook gedurende 

het jaar lid worden.  

 

Inschrijven kan via de website: www.tvdezoetsmeer.nl/lid-worden. 

Daar is ook meer informatie te vinden over het jeugdlidmaatschap. Tot snel! 
 

Groetjes, Jeugdcommissie TV De Zoetsmeer 

jeugdcommissie@tvdezoetsmeer.nl 
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CREATIEF EN ONDERNEMEND  
 

80 jaar na de bevrijding van ons land hadden we een interessant 

gesprek met Peet Teunissen over haarzelf, maar vooral over haar 

vader die als Nederlandse militair aan het begin van WO II ons 

land in het Limburgse Kessel verdedigde. Eerst maar eens even 

kennismaken met haar, voor wie haar na 40 jaar wonend in Haps 

niet kent. 
 

Peet, kun je in het kort iets over jezelf vertellen? 

Ik kom uit Eindhoven en mijn beroep was kleuterleidster. Ben 

later in Tilburg aan Fontys Hogeschool gaan studeren in de 

beeldende vakken. Afgestudeerd in 1984. Ik ben getrouwd met 

Rob Kraan, die helaas in 2023 is overleden.  

Samen hebben we 3 kinderen: Rik, Janneke en Brechtje en  

5 kleinkinderen.          
 

We kochten de woning annex café/bar “’t Spatje” van de familie 

Huynk en zij weer van Wim en Miets van Haren-Weerepas in de 

Stationsstraat. Ouderen zullen zich “’t Spatje” nog wel 

herinneren. Van 

horeca naar schilder- 

en tekenatelier!  

Daar was ruimte genoeg voor. Om redelijk 

snel ingeburgerd te raken werd ik 

secretaresse van het bestuur van 

peuterspeelzaal “Nijntje”, ging gymlessen 

bij “Jesh” geven en cursussen in mijn 

atelier/zolder organiseren voor volwassen 

en kinderen, waarbij gemengde technieken 

aan bod kwamen.  

Ook gaf ik workshops op verschillende locaties.  
 

Kun je nog wat meer vertellen over je creatieve kant?  

Ik heb samen met andere kunstenaars in Cuijk (Beeldend kunstenaars Cuijk, BKC) in 

Kerkstraat 4 in het voormalige pand van Requin een galerie gerealiseerd, genaamd 

‘Artifex’ en ateliers. Samen met Hans van de Ven verschillende exposities ingericht en 

de persberichten verzorgd. Na 10 jaar moesten wij eruit en hebben wij nog een ruimte 

verbouwd in de Grotestraat waar schoenenzaak Gijssen was. Daar moesten wij ook uit 

en zijn wij verdergegaan als BKC zonder ruimte. Helaas zijn de vereniging en de 

stichting van de BKC een paar jaar geleden opgeheven. Wij gaan nu individueel verder. 
 

  

Peet 
Teunissen 

Stationsstraat 9.   
Voorheen café-bar “`t Spatje” 

Foto links: 
Fien 

Verhoeven 

Foto rechts 

2008 
Yvet, ?, 

Lotte, Fleur, 
Nellie, Kim, 
Lars,Tim, 
Lucie, Anna 
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Waar vind je inspiratie voor het maken van schilderijen en beelden en 

creëer je ook andere kunstwerken? 

Mijn inspiratie om beeldend bezig te zijn komt van: Associatief en 

intuïtief werken met materialen die voorhandig zijn. Dit waren bv. 

boekjes die ik op zolder van mijn ouders vond en die ik in een 

boomstam had verwerkt, dit werk heette ‘Terug naar de Oorsprong’. 

Het werk is geëxposeerd in Den Haag in het gemeentelijk museum en 

ook verkocht. Ook ben ik lang bezig geweest met het thema ‘’de vrouw’ 

ik heb de vrouw in al haar hoedanigheden 

in collages verwerkt en in keramiek 

weergegeven.  
 

Op dit moment laat ik mij door de natuur 

inspireren. Door de vele fietstochten met 

Rob, met name door bossen, ben ik de 

stammen van de bomen gaan schilderen.  

Op een fiets kijk je door de bomen en zie je vooral de 

stammen, maar ook de verschillende sferen in het bos. Dit 

probeer ik te vangen in schilderijen.  
 

Maar naar aanleiding van het overlijden van Rob, mijn man, 

ben ik urnen gaan maken. Voor mij is dat een stukje rouw 

proces. Op deze manier is het dus steeds verschillend hoe 

ik mijn emoties in beeld omzet. Maar ik werk ook wel met 

thema’s. In de corona tijd had ik een wereld bol gemaakt in 

keramiek met allemaal kopjes erop van mensen, want de 

hele wereld zat ermee. Maar ook bv. een collage van de 

ellende in Gaza. Ik werk dus voornamelijk in collage vorm 

of met klei, maar ook met materialen uit de natuur in 

combinatie met andere materialen. 
 

Exposeer je ook met je eigen werk?  
Zelf heb ik met mijn werk verschillende keren in het kerkje 

in Velp geëxposeerd en in onze eigen galerie. Maar ook op 

andere plekken, mijn werk hangt ook in Berlijn, Italië en 

Engeland. Voornamelijk schilderijen en beelden.  
 

Ik vind het vooral fijn dat mijn werk gewaardeerd wordt 

door verschillende mensen. Het is nog steeds fijn om te 

werken en om projecten te doen. 
 

Ook nu verricht je nog vrijwilligerswerk. 

Nadat we de woning in de Stationsstraat ruilden met die 

van mijn zoon in de Burg. Moorenstraat heb ik weer wat 

opgepakt.  
 

Ben dagcoördinator geweest bij “Verdeliet” in 

Cuijk, maar nu ben ik op vrijdagochtend daar 

vrijwilligster en werk daar in de winkel en 

verricht allerlei voorkomende klusjes. Samen 
met maar liefst 120 vrijwilligers houden we 

“Verdeliet” draaiende. Het is een hele fijne plek 

met bloemen- en moestuin en je kunt de kas 

huren voor feesten. Al die vrijwilligers werken 

er met veel plezier. Kom maar eens langs of 

kijk op de website van Verdeliet. 
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Tijdens ons gesprek vertelde je over je vader die in het begin van de Tweede 

Wereldoorlog als dienstplichtig militair diende. 
 

Oorlogsherinneringen… 

Bij de inval van de Duitsers in de vroege morgen van 10 mei 1940 

hield soldaat Wiel Teunissen, samen met een andere militair, de 

wacht in een kazemat op de westelijke Maasoever bij Kessel.  

Deze hele linie is verraden en alle bunkers werden getroffen door 

Duitse granaten.  

Alle soldaten lieten hierbij het leven, behalve Wiel. Hij bond zijn 

onderbeen af en kon met uiterste krachtsinspanning uit de bunker 

komen, waarna hij door de boer van de naastgelegen boerderij in 

veiligheid werd gebracht. De boer zwaaide met een witte vlag, Wiel 

werd krijgsgevangen gemaakt en naar een militair hospitaal in 

Düsseldorf gebracht. Artsen zetten daar zijn linker onderbeen af.  

Een lange periode van genezing en revalidatie volgde.  

Dat was voor mijn vader, die leraar lichamelijke opvoeding en voetballer was, natuurlijk 

een ramp. Na enkele maanden mocht hij naar het Sint Jozefziekenhuis in Venlo en daar 

ontmoette hij een verpleegster uit Friesland, 

Nel Tromp. Zij heeft in de oorlog, met haar 

verpleegsterskleding aan, baby’s 

geëvacueerd naar Friesland.  

Na de oorlog is Wiel Teunissen met haar 

getrouwd. De laatste oorlogsjaren en de 

bevrijding bracht hij door bij zijn 

toekomstige schoonouders in Friesland, 

omdat zijn ouderlijk huis in Venlo zware 

schade had opgelopen bij een 

bombardement. 
 

Petra vertelt… 

Mijn vader was een fanatiek sportman.  

In Venlo had hij voor de oorlog een hockeyclub opgericht 'de Venlo Girls", voor die tijd 

bijzonder en gaf hij zwemlessen aan volwassenen, in zijn vrije tijd. Na de oorlog, pakte 

hij ondanks zijn handicap, het leven vol daadkracht weer op. Hij werd een groot 

animator en stimulator van de gehandicaptensport in Nederland, die toen nog in de 

kinderschoenen stond.  
 

Rolstoelsport was de eerste vorm van sport voor gehandicapten. Mijn vader ging zich 

vooral bezighouden met de groep oorlogsslachtoffers, die ten gevolge van hun 

verwondingen bijvoorbeeld ledematen moesten missen of blind waren geworden. 
 

  

W(iel) F.J. 

Teunissen 

Wiel Teunissen en Nel Tromp 
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We doken in de archieven van de gehandicaptensport en 

lazen dat je vader de grondlegger van het zitvolleybal was.  

Hij heeft de afmetingen van het wedstrijdveld zelf 

uitgeprobeerd en deze worden nog steeds gebruikt bij de 

Paralympische Spelen. Er was voor dit onderdeel een Wiel 

Teunissen Beker, die uitgereikt werd o.a. door Petra. 
 

Als oorlogsslachtoffer en animator werd Wiel Teunissen lid 

van de Bond Nederlandse Militaire Oorlogsslachtoffers 

(BNMO). In de Zuid-Duitse stadje Isny in de Allgau lag de 

op dat moment enige sportschool voor zwaar invaliden, het 

“Sportsanatorium Isny”. In 1954 kreeg de BNMO een 

uitnodiging voor een bezoek aan het sportsanatorium en 

mijn vader en revalidatiearts J. van der Maas gingen erheen. 

Dat lag zo kort na de Tweede Wereldoorlog wel erg 

gevoelig. Beide heren wisten het oorlogsverleden naar de 

achtergrond te dringen, 

want het belang van 

invaliden en de ontwikkeling van de invalidensport 

gingen voor.  
 

Wiel Teunissen schreef later: “Ik heb verbaasd 

gestaan over de mogelijkheden op sportgebied, 

zelfs van diegenen die beide armen missen”.   

Petra Teunissen ging vaak mee naar 

sportwedstrijden en was ook onder de indruk van 

de wilskracht van de mensen.  
 

Het verblijf in Isny leverde de inspiratie op voor de 

daadwerkelijke aanzet van het sporten voor 

gehandicapten die niet aan een rolstoel gebonden 

waren. Voor al zijn initiatieven ontving Wiel 

Teunissen jaren later uit handen van Audrey 

Hepburn (die zich vooral inzette voor de blinden) 

de ‘Audrey Hepburntrofee’, een onderscheiding 

voor mensen die zich verdienstelijk hebben 

gemaakt voor de gehandicaptensport.  
 

 

 

 

 

 

Verder vielen hem onderscheidingen in Duitsland ten 

deel: de gouden speld van Düsseldorf en de zilveren 

van Wuppertal.    
 

Teunissen en Van der Maas zagen het grote nut in van 

het regelmatig bedrijven van sport voor gehandicapten 

en zorgden voor het organiseren van vele activiteiten. 

Zo werd in 1955 in Eindhoven de 1e Nationale 

Invaliden Sportbijeenkomst georganiseerd.  

Wiel Teunissen overleed in juni 1977. 
 

  

Wiel Teunissen, J. van der Maas 
en Bachofen. 

V.l.n.r. Wiel Teunissen, Heer Maas 

en Heer van Schaik. 

Wiel Teunissen, Prins Claus van Amsberg en 
commissaris ……. 

Wiel Teunissen aan het 
speechen. 
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Petra, hoe kijk jij terug op het leven van je vader Wiel en moeder Nel? 

Mijn moeder kwam uit Sneek en mijn vader uit Venlo, ik ben dus een Friese kruitkoek 

gekneed uit Limburgs deeg, zoals Martine Bijl zong. 
 

Ik ben trots op mijn beide ouders. Mijn moeder heeft in het hoofdbestuur gezeten van 

de Bond voor Militaire Oorlogsslachtoffers en zij heeft veel betekend voor de weduwen. 

Dit ging zij doen nadat mijn vader overleden was. Mijn moeder is voor dit werk 

geridderd in de Orde van Oranje Nassau. Zij is ook ereburgeres van Parijs, een titel 

uitgereikt door toenmalig burgemeester Chirac. 
 

Mijn vader heeft geen wrok ontwikkeld door wat hem was aangedaan, maar heeft het 

omgezet om er iets van te maken in zijn verdere leven. Daarom wilde ik, vooral in deze 

tijd, naar aanleiding van 80 jaar bevrijding, dit verhaal kwijt. 
 

Peet, welke karaktereigenschappen heb je van je vader en moeder overgenomen? 

Ik vind moeilijk om over mezelf te praten. Van anderen hoor ik dat ik sociaal en 

ondernemend ben. Het creatieve heb ik van mijn vader. Tijdens zijn revalidatie in 

Friesland is hij gaan schilderen met verdienstelijke resultaten. 
 

Bron: “Met Pijl en Boog naar Engeland”- Auteur: Jaap Pegels. 

          de geschiedenis van de gehandicaptensport in Nederland.  

 

 

  
 

 

 

 

 

  

Peet, bedankt voor het interview en het feit dat je, ter gelegenheid van 80-jarig 
bevrijding, het verhaal van je vader met onze lezers hebt willen delen. 
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SENIORENVERENIGING HAPS 
 

Nieuw bestuurslid 

Het bestuur is blij dat Thea Verhallen-van Hees  

bereid is om zitting te nemen in het bestuur van  

Seniorenvereniging, afdeling Haps. 

Zij zal de functie van secretaris op zich nemen. In de volgende Schakel 

stelt Thea zich voor. Van harte welkom in ons bestuur! 
 

Woensdag 11 juni: Samen fietsen 

Om 09.30 uur vertrek vanaf het Kerkplein. Als u geen lid bent van onze  

seniorenvereniging bent u ook van harte welkom. Via de fiets-app  

verneemt u of het fietsen dan door gaat. Allemaal hartelijk welkom! 
 

Donderdag 26 juni: Geen kienen 

Donderdag 26 juni is er door omstandigheden geen kienen. 
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